

# 香港青少年鐘表技能邀請賽2023 IVE與青年學院學生展才華

## IVE and Youth College students shine at Hong Kong Youth Watch Skills Invitations 2023



香港專業教育學院及青年學院學生，於香港青少年鐘表技能邀請賽2023奪得多個獎項。

Students from IVE and Youth College win multiple awards at the Hong Kong Youth Watch Skills Invitations 2023.

由香港鐘表業總會主辦、卓越培訓發展中心（精密工程業）協辦的香港青少年鐘表技能邀請賽2023於4月舉行，旨在推廣行業傳承文化，同時向業界、學生及家長展示鐘錶課程的實用性，吸引年輕人投身行業。

The Hong Kong Youth Watch Skills Invitations 2023 organised by the Federation of Hong Kong Watch Trades & Industries in collaboration with Pro-Act Training and Development Centre (Precision Engineering) was held in April 2023. The competition aims to promote the watch and clock industry and the applied nature of related programmes to industry, students and parents, with a view to attracting young people to pursue careers in the field.



嘉賓與參賽學生合照。

Guests pose a photo with the participating students.

活動邀請修讀VTC全日制鐘錶相關課程的學生參賽，讓同學一展所長。六名得獎者來自青年學院（九龍灣）的職專文憑（鐘錶）課程，他們憑其優秀技能，分別獲得全場總冠軍、亞軍、季軍及優異獎；冠軍則由香港專業教育學院（李惠利）高級文憑（機械工程學）學生奪得。



比賽於青年學院（九龍灣）進行。

The competition takes place at Youth College (Kowloon Bay).

VTC students of watch-related full-time programmes were invited to join the competition. Among the awardees were six students from the Diploma of Vocational Education (Watch and Clock) programme of Youth College (Kowloon Bay) who won the Grand Award, First Runner-up, Second Runner-up and Merit Awards. A student from the Higher Diploma in Mechanical Engineering of IVE (Lee Wai Lee) was named the champion.